
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

  Administrasjonsavdelingen 
 

 
 

Protokoll 6/12 
 

 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27, kantina  

Møtetid: tirsdag 28. august 2012 kl. 18.00     
Sekretariat: 23475210  
 
 
Møteleder: Torunn Husvik (A) 
  
Tilstede: Sindre Buchanan (MdG) 

Gudmund Brede (A)  
Helene Aronsen Wickholm (A) 
Kim-André Åsheim (SV) 
Marthe Bay Haugen (SV) 
Lars Erik Becken (H)  
Torill Fiskerstrand (H) 
Maria Badea (H) 
Torkild Strandvik (V) 
Karl Arthur Giverholt (V) 

  
Forfall: Tormod Hermansen (A)  

Runa Fjellanger (R)  
Audun Halvorsen (H)  
Henning Mathiesen (H) 

  
Som vara møtte: Beate Bull (H) for Audun Halvorsen (H) 

Tordis Widvey Haugen (H) for Henning Mathiesen (H)  
  
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Ellen Oldereid 

Avdelingsdirektør Sven Bue Berger 
Avdelingsdirektør Kjersti Halvorsen 

  
Møtesekretær: Kristin Kaus  
 
 
Åpen halvtime 
Ivar Børsheim eldrerådet – til tilsynsrapportene 
Erlend Estenstad – til sak 7912 Høring – videreføring av sentral bestilling og dimensjonering 
av barnehagekapasiteten i Oslo kommune 



 ii

Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent 
 
Informasjon  
 
Eventuelt 
Bydelsutvalgets leder: 
Septembermøte kuttes og flytter oktobermøte 2 uker frem 
Desembermøte flyttes til 11. desember 
Råd og komitemøte flyttes samtidig. 
AU-møte opprettholdes 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 74 /12  BU-protokoll juni 2012........................................................................................... 1 
Sak 75 /12  Protokoller fra råd og utvalg 2012 .......................................................................... 1 
Sak 76 /12  Tollbugata 1 Gnr/Bnr 207/242 - Reguleringsplan - Samferdselsanlegg og teknisk 

infrastruktur - Vei og fortau .................................................................................... 1 
Sak 77 /12  Offentlig ettersyn av planprogram og varsel om oppstart av planarbeid for 

Tullinkvartalet ......................................................................................................... 2 
Sak 78 /12  Klage på forsinket fremdrift av opparbeidelse av Lille Bislett. .............................. 4 
Sak 79 /12  Høring - videreføring av sentral bestilling og dimensjonering av 

barnehagekapasiteten i Oslo Kommune.................................................................. 5 
Sak 80 /12  Uanmeldt tilsyn ved Cathinka Guldbergsenter, Jødisk bo- og omsorgssenter og St. 

Hanshaugen omsorgssenter ..................................................................................... 5 
Sak 81 /12  Storbylegevakt i Oslo - Kirkeveien ved Ullevål sykehus - Kunngjøring om 

reguleringsarbeid med konsekvensutredning og planprogram til offentlig ettersyn6 
Sak 82 /12  Klage på avslag på søknad om frivillighetsmidler 2011 - resultat av behandling av 

saken i  Oslo kommunes klagenemd ....................................................................... 9 
Sak 83 /12  Bydel St. Hanshaugen Klima- og miljøhandlingsplan 2012-2015.......................... 9 
Sak 84 /12  Status miljøfyrtårnsertifisering i bydelen.............................................................. 10 
Sak 85 /12  Økonomisk status for juli 2012............................................................................. 10 
Sak 86 /12  Status barnehageutbygging august 2012............................................................... 11 
Referatsaker.............................................................................................................................. 12 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 1 

Sak 74 /12  BU-protokoll juni 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

Sak 75 /12  Protokoller fra råd og utvalg 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 
 

Sak 76 /12  Tollbugata 1 Gnr/Bnr 207/242 - Reguleri ngsplan - 
Samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur - Vei og  
fortau 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget går inn for Alternativ 2, med inn-/utkjøring fra Strandgata, men uten 
parkering i felt C og D, når det tidsbegrenses iht. reguleringsbestemmelsenes §6.  
Bydelsutvalget mener at Bymiljøetatens uttalelse av 2.7.2012 bør vektlegges. 
Bydelsutvalget mener alternativ 1 er en dårlig løsning trafikksikkerhetsmessig, med 
utkjøring alt for nær krysset og rett i et gangfelt. Løsningen vil medføre konflikter 
mellom biler som kjører ut, fotgjengere og biler som skal parkere i Tollbugata.  
Tilrettelegging for planlagt toveis busstrase i Tollbugata er ikke forenlig med 
utkjøring fra Tollboden og med de foreslåtte parkeringsplassene i felt C og D i 
Tollbugata.  

 
2. Bydelsutvalget mener opparbeidelse av p-plasser i dette området vil være i konflikt i 

forhold til ambisjonene for opparbeidelsen av Operaallmenningen med rause 
fotgjengerarealer av høy kvalitet. Tollvesenets parkeringsbehov må snarest søkes løst 
permanent under bakken i tilstøtende kvartal felt A5a i Bjørvikaplanen.  

 
3. Det bør videre tas inn en setning i reguleringsbestemmelsene om at parkeringsfelt B, C 

og D skal opparbeides til fotgjengerareal når tillatelsen til å ha parkering utgår.  
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
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Vedtak: 

1. Bydelsutvalget går inn for Alternativ 2, med inn-/utkjøring fra Strandgata, men uten 
parkering i felt C og D, når det tidsbegrenses iht. reguleringsbestemmelsenes §6.  
Bydelsutvalget mener at Bymiljøetatens uttalelse av 2.7.2012 bør vektlegges. 
Bydelsutvalget mener alternativ 1 er en dårlig løsning trafikksikkerhetsmessig, med 
utkjøring alt for nær krysset og rett i et gangfelt. Løsningen vil medføre konflikter 
mellom biler som kjører ut, fotgjengere og biler som skal parkere i Tollbugata.  
Tilrettelegging for planlagt toveis busstrase i Tollbugata er ikke forenlig med 
utkjøring fra Tollboden og med de foreslåtte parkeringsplassene i felt C og D i 
Tollbugata.  

 
2. Bydelsutvalget mener opparbeidelse av p-plasser i dette området vil være i konflikt i 

forhold til ambisjonene for opparbeidelsen av Operaallmenningen med rause 
fotgjengerarealer av høy kvalitet. Tollvesenets parkeringsbehov må snarest søkes løst 
permanent under bakken i tilstøtende kvartal felt A5a i Bjørvikaplanen.  

 
3. Det bør videre tas inn en setning i reguleringsbestemmelsene om at parkeringsfelt B, 

C og D skal opparbeides til fotgjengerareal når tillatelsen til å ha parkering utgår.  
 
 

Sak 77 /12  Offentlig ettersyn av planprogram og va rsel om oppstart 
av planarbeid for Tullinkvartalet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget registrerer at forslagsstiller i høringsperioden særlig ber om 
tilbakemelding på de utredningsalternativene som foreslås og forslaget til opplegg for 
medvirkningsprosess.   

 
Bydelsutvalget viser til bydelens uttalelse til planinitiativet, og fastholder denne.  
 
Bydelsutvalget mener det er svært positivt at det legges opp til aktiv medvirkning fra 
og dialog med relevante grupper i planprosessen. 
  
Bydelsutvalget mener de forslåtte utredningsalternativene tilstrekkelig hensyntar de 
synspunkter og kommentarer som fremkommer ved planiniativet.  
Bydelsutvalget mener at det er vanskelig å gi konstruktiv tilbakemelding på 
utredningsalternativene i saken før konsekvensutredningen foreligger, med mer eksakt 
kunnskap om virkningen av alternativene på omgivelsene. 
Bydelsutvalget mener planprogrammet og beskrivelsen av hva som skal belyses i 
konsekvensutredningen er utførlig. 

 
2. Bydelsutvalget går i mot økt parkeringskapasitet i området og mener at økt 

transportbehov må møtes med bedre kollektivtransport og bedre fremkommelighet for 
myke trafikanter.  
Ved etablering av parkeringsplasser på området bør det avsettes p-plasser forbeholdt 
nullutslippsbiler og ladestasjoner til el- bil.  

 
3. Bydelsutvalget mener miljøoppfølgingsprogram må utarbeides og tiltakets bidrag til 

redusert utslipp av klimagasser må redegjøres for i dette. Planområdet ligger innenfor 
konsesjonsområde for fjernvarme og bygget må derfor tilknyttes fjernvarmeanlegget. 
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Bydelsdirektøren mener det bør stilles krav om at bygningsmassen i hovedsak 
tilfredsstiller passivhusnivå, om mulig har grønt tak og at det tas sikte på 
miljøsertifisering av bygget ved ferdigstillelse.  

 
4. Ved alle foreslåtte formål innenfor planområdet må forutsettes universell utforming av 

bebyggelse og uteområder.  
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Kim André Åsheim fra MBK  
Til punkt 3, siste setning tilføres etter passivhusnivå: eller plusshusnivå. 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag punkt 1, 2 og 4 enstemmig vedtatt 
Bydelsdirektørens forslag punkt 3 satt opp mot tilleggsforslaget fra MBK og falt enstemmig 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget registrerer at forslagsstiller i høringsperioden særlig ber om 
tilbakemelding på de utredningsalternativene som foreslås og forslaget til opplegg for 
medvirkningsprosess.   

 
Bydelsutvalget viser til bydelens uttalelse til planinitiativet, og fastholder denne.  
 
Bydelsutvalget mener det er svært positivt at det legges opp til aktiv medvirkning fra 
og dialog med relevante grupper i planprosessen. 
  
Bydelsutvalget mener de forslåtte utredningsalternativene tilstrekkelig hensyntar de 
synspunkter og kommentarer som fremkommer ved planiniativet.  
Bydelsutvalget mener at det er vanskelig å gi konstruktiv tilbakemelding på 
utredningsalternativene i saken før konsekvensutredningen foreligger, med mer eksakt 
kunnskap om virkningen av alternativene på omgivelsene. 
Bydelsutvalget mener planprogrammet og beskrivelsen av hva som skal belyses i 
konsekvensutredningen er utførlig. 

 
2. Bydelsutvalget går i mot økt parkeringskapasitet i området og mener at økt 

transportbehov må møtes med bedre kollektivtransport og bedre fremkommelighet for 
myke trafikanter.  
Ved etablering av parkeringsplasser på området bør det avsettes p-plasser forbeholdt 
nullutslippsbiler og ladestasjoner til el- bil.  

 
3. Bydelsutvalget mener miljøoppfølgingsprogram må utarbeides og tiltakets bidrag til 

redusert utslipp av klimagasser må redegjøres for i dette. Planområdet ligger innenfor 
konsesjonsområde for fjernvarme og bygget må derfor tilknyttes fjernvarmeanlegget. 
Bydelsutvalget mener det bør stilles krav om at bygningsmassen i hovedsak 
tilfredsstiller passivhus- eller plusshusnivå, om mulig har grønt tak og at det tas sikte 
på miljøsertifisering av bygget ved ferdigstillelse.  

 
4. Ved alle foreslåtte formål innenfor planområdet må forutsettes universell utforming av 

bebyggelse og uteområder.  
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Sak 78 /12  Klage på forsinket fremdrift av opparbe idelse av Lille 
Bislett. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om klage på forsinket fremdrift av opparbeidelse av Lille Bislett til 
orientering.  
Bydelsutvalget ber om å bli holdt orientert om utviklingen i saken. 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Torkild Strandvik (V):  
Bydelsutvalget er kjent med at grunnen under Lille Bislett er forurenset og må renses før man 
kan ferdigstille Lille Bislett. Bydelsutvalget er opptatt av å sikre barn og unge trygge forhold 
for lek og aktivitet og ber om at grunnen renses før arbeidet med Lille Bislett fortsetter.  
 
Tilleggsforslag fra Torunn Husvik (A):  
Bydelsutvalget deler frustrasjonen til Lille Bislett sameie over manglende fremdrift i arbeidet. 
Bydelsutvalget krever en redegjørelse av ansvarlig etat over forsinkelsen, at området ryddes 
umiddelbart og arbeidet med Lille Bislett sluttføres raskest mulig. 
Setning 2 utgår 
 
Tilleggsforslag fra bydelsutvalget samlet 
Det forutsettes at Lille Bislett blir islagt sesongen 2012/2013. 
 
Tilleggforslag fra Kim André Åsheim (SV) 
Bydelsutvalget mener det er viktig for lokaldemokratiet at bydelens folkevalgte er inkludert i 
store prosjekter som dette. Vi vil derfor be Bymiljøetaten om å etablere rutiner som sikrer at 
bydelen umiddelbart blir informert ved slike store forsinkelser. 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag første setning enstemmig vedtatt.  
Setning 2 utgår, enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fra Husvik enstemmig vedtatt.  
Tilleggsforslag fra Strandvik enstemmig vedtatt 
Tilleggsforslaget fra bydelsutvalget enstemmig vedtatt 
Tilleggsforslag fra Åsheim enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om klage på forsinket fremdrift av opparbeidelse av Lille Bislett til 
orientering.  
Bydelsutvalget er kjent med at grunnen under Lille Bislett er forurenset og må renses før man 
kan ferdigstille Lille Bislett. Bydelsutvalget er opptatt av å sikre barn og unge trygge forhold 
for lek og aktivitet og ber om at grunnen renses før arbeidet med Lille Bislett fortsetter.  
Bydelsutvalget deler frustrasjonen til Lille Bislett sameie over manglende fremdrift i arbeidet. 
Bydelsutvalget krever en redegjørelse av ansvarlig etat over forsinkelsen, at området ryddes 
umiddelbart og arbeidet med Lille Bislett sluttføres raskest mulig. 
Det forutsettes at Lille Bislett blir islagt sesongen 2012/2013. 
Bydelsutvalget mener det er viktig for lokaldemokratiet at bydelens folkevalgte er inkludert i 
store prosjekter som dette. Vi vil derfor be Bymiljøetaten om å etablere rutiner som sikrer at 
bydelen umiddelbart blir informert ved slike store forsinkelser. 
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Sak 79 /12  Høring - videreføring av sentral bestil ling og 
dimensjonering av barnehagekapasiteten i Oslo 
Kommune 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Prøveordningen, med at ansvaret for bestilling av barnehageplasser og dimensjonering av 
barnehagekapasiteten i Oslo ligger til byrådet, bør videreføres som permanent ordning. 
 
Behandling: 
Endringsforslag fra Kim André Åsheim (SV) 
Bydelsutvalget ser det som et mål at barn gis rett til barnehageplass i den bydelen de bor i. 

Prøveordningen, med at ansvaret for bestilling av barnehageplasser i Oslo ligger til 
byrådet, bygger på at Oslo skal være ett opptaksområde. Ordningen bør derfor ikke 
videreføres som permanent ordning.  
 

Votering:  
Bydelsdirektørens forslag satt opp mot Åsheim vedtatt mot 6 stemmer (3 A, 1 MdG og 2 SV) 
 
Vedtak: 
Prøveordningen, med at ansvaret for bestilling av barnehageplasser og dimensjonering av 
barnehagekapasiteten i Oslo ligger til byrådet, bør videreføres som permanent ordning. 
 
Protokolltilførsel fra SV, A, MdG 
Avstemningsresultatet i denne saken skyldtes sykdomsforfall i Rødt og Arbeiderpartiet. 
Representantene fra SV, A og MdG [avklar om mdg er enig] ønsker derfor å opprettholde vårt 
syn i protokollen om at vi ser det som et mål at barn gis rett til barnehageplass i den bydelen 
de bor i. Prøveordningen, med at ansvaret for bestilling av barnehageplasser i Oslo ligger til 
byrådet, bygger på at Oslo skal være ett opptaksområde. Ordningen bør derfor ikke 
videreføres som permanent ordning.  
 

Sak 80 /12  Uanmeldt tilsyn ved Cathinka Guldbergse nter, Jødisk 
bo- og omsorgssenter og St. Hanshaugen 
omsorgssenter 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporter for uanmeldt tilsyn 28. juni 2012 ved Cathinka Guldberg 
senter, Jødisk bo- og omsorgssenter og St. Hanshaugen omsorgssenter til foreløpig 
orientering. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporter for uanmeldt tilsyn 28. juni 2012 ved Cathinka Guldberg 
senter, Jødisk bo- og omsorgssenter og St. Hanshaugen omsorgssenter til foreløpig 
orientering. 
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Sak 81 /12  Storbylegevakt i Oslo - Kirkeveien ved Ullevål sykehus - 
Kunngjøring om reguleringsarbeid med 
konsekvensutredning og planprogram til offentlig 
ettersyn 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til etterretning at bystyret har vedtatt å lokalisere en storbylegevakt 
ved Ullevål sykehus.  

 
2. Bydelsdirektøren mener planprogrammet og beskrivelsen av hva som skal belyses i 

konsekvensutredningen er utførlig. Bydelsutvalget har imidlertid noen kommentarer 
til de temaer som er foreslått belyst.  
 

3. Bydelsutvalget mener forslaget om plassering og utforming av bebyggelsen bør kunne   
anbefales. Av hensyn til de omliggende kulturmiljøene Lindern og Nordre gravlund 
mener bydelsdirektøren i likhet med Byantikvaren og Plan- og bygningsetaten at 
høydene imidlertid ikke bør overskride 6 etasjer.  
Bydelsutvalget mener det uansett er viktig at bygningsmassen brytes opp i lameller 
mot Kirkeveien og gravlunden slik at bebyggelsen fremstår som mindre massiv mot 
nabobebyggelsen.  
Bydelsutvalget synes det på dette tidspunkt er vanskelig å anbefale alternativ 2 i 
saken, og mener konsekvensutredningen vil gi mer eksakt kunnskap om virkningen av 
alternativene på omgivelsene. 

 
4. I Byøkologisk program 2011-2026 er et av målene at Oslo skal ha et miljøeffektivt 

transportsystem, med god tilrettelegging for gående og syklende. Både Ring 
2/Kirkeveien og Kierschows gate forbi planområdet inngår også i plan for 
hovedsykkelveinettet i Oslo. Konsekvensutredningen må derfor vise gode løsninger 
for både gående og syklende i den planlagte rundkjøringen.  

 
5. Bydelsutvalget mener den planlagte rundkjøringen må gi god fremkommelighet for 

kollektivtransporten på Ring 2, og at det er god dialog med Ruter i det videre 
planarbeidet.  

 
6. Bydelens uttalelse ved planinitiativet  presiserte at det er viktig å ikke legge opp til en  

parkeringskapasitet for bygget som muliggjør utleievirksomhet.  
Bydelsutvalget mener derfor det er viktig at det redegjøres for antall bil- og 
sykkelparkeringsplasser over og under terreng, samt at det beskrives hvilke brukere 
som er tiltenkt ulike parkeringsplasser. Det bør avsettes p-plasser forbeholdt 
nullutslippsbiler og 
ladestasjoner til el- bil.  

 
7. Ifølge Oslo kommunes støykart ligger noe av planområdet i gul støysone, mens de 

delene som ligger nærmest Kirkeveien ligger i rød sone. Bydelsutvalget mener at 
konsekvensutredningen må belyse hvordan en vil løse de utfordringer dette medfører 
for oppføring av storbylegevakt i området. 
Bydelsutvalget mener det i konsekvensutredningen også må belyses om 
trafikkøkningen til Storbylegevakten kan medføre behov for støyskjermende tiltak på 
annen bebyggelse i området. Bydelsutvalget mener det her også må ses på den 
samlede trafikkøkningen i området etter utbygging av både Storbylegevakten og 
Folkehelseinstituttet.  
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8. For å beskrive dagens trafikksituasjon foreslås at det gjennomføres en trafikktelling i 

krysset Ring 2/ Kierschows gate/ Geitmyrsveien. Bydelsutvalget mener det bør 
gjennomføres trafikktellinger over to dager, og i sommerhalvåret, for å få en enda 
bedre beskrivelse av dagens situasjon.  

 
9. Bydelsutvalget mener det må forutsettes at bebyggelse og uterom får universell 

utforming i henhold til Teknisk Forskrift. 
 

10. Bydelsutvalget mener tiltakets bidrag til redusert utslipp av klimagasser må redegjøres 
for i miljøoppfølgingsprogrammet. Planområdet ligger innenfor konsesjonsområde for 
fjernvarme og bygget må derfor tilknyttes fjernvarmeanlegget. Bydelsdirektøren 
mener det bør stilles krav om at bygningsmassen i hovedsak tilfredsstiller 
passivhusnivå, har grønt tak og at bygningsmassen kan miljøsertifiseres ved 
ferdigstillelse.  

 
11. Bydelsutvalget støtter forslaget om å avholde et åpent informasjonsmøte i forbindelse 

med høring av planprogrammet eller ved offentlig ettersyn, og at bydelen sammen 
med Bymiljøetaten, Ruter og Byantikvaren involveres særskilt i det videre 
planarbeidet.  

 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Gudmund Brede (A):  
Nytt punkt 12: Bydelsutvalget ønsker å understreke at skole- og parsellhagen på Geitmyra 
ikke må få redusert dagens areal som følge av nye trafikale løsninger.  
Tilleggsforslag fra Kim André Åsheim fra MBK:  
Til pkt 10, siste setning, tilføres etter passivhusnivå: eller plusshusnivå. 
 
Votering:  
Tilleggsforslaget fra MBK enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslaget fra Brede enstemmig vedtatt 
Bydelsdirektørens punkt 1 – 9 og 11 enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget tar til etterretning at bystyret har vedtatt å lokalisere en storbylegevakt 
ved Ullevål sykehus.  

 
2. Bydelsdirektøren mener planprogrammet og beskrivelsen av hva som skal belyses i 

konsekvensutredningen er utførlig. Bydelsutvalget har imidlertid noen kommentarer til 
de temaer som er foreslått belyst.  
 

3. Bydelsutvalget mener forslaget om plassering og utforming av bebyggelsen bør kunne   
anbefales. Av hensyn til de omliggende kulturmiljøene Lindern og Nordre gravlund 
mener bydelsdirektøren i likhet med Byantikvaren og Plan- og bygningsetaten at 
høydene imidlertid ikke bør overskride 6 etasjer.  
Bydelsutvalget mener det uansett er viktig at bygningsmassen brytes opp i lameller 
mot Kirkeveien og gravlunden slik at bebyggelsen fremstår som mindre massiv mot 
nabobebyggelsen.  
Bydelsutvalget synes det på dette tidspunkt er vanskelig å anbefale alternativ 2 i 
saken, og mener konsekvensutredningen vil gi mer eksakt kunnskap om virkningen av 
alternativene på omgivelsene. 
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      4.    I Byøkologisk program 2011-2026 er et av målene at Oslo skal ha et miljøeffektivt 
transportsystem, med god tilrettelegging for gående og syklende. Både Ring 
2/Kirkeveien og Kierschows gate forbi planområdet inngår også i plan for 
hovedsykkelveinettet i Oslo. Konsekvensutredningen må derfor vise gode løsninger for 
både gående og syklende i den planlagte rundkjøringen.  

 
      5.   Bydelsutvalget mener den planlagte rundkjøringen må gi god fremkommelighet for   
            kollektivtransporten på Ring 2, og at det er god dialog med Ruter i det videre     
            planarbeidet.  
 
 
      6.  Bydelens uttalelse ved planinitiativet  presiserte at det er viktig å ikke legge opp til en   
            parkeringskapasitet for bygget som muliggjør utleievirksomhet.  

Bydelsutvalget mener derfor det er viktig at det redegjøres for antall bil- og 
sykkelparkeringsplasser over og under terreng, samt at det beskrives hvilke brukere 
som er tiltenkt ulike parkeringsplasser. Det bør avsettes p-plasser forbeholdt 
nullutslippsbiler og ladestasjoner til el- bil.  

 
7.   Ifølge Oslo kommunes støykart ligger noe av planområdet i gul støysone, mens de 

delene som ligger nærmest Kirkeveien ligger i rød sone. Bydelsutvalget mener at 
konsekvensutredningen må belyse hvordan en vil løse de utfordringer dette medfører 
for oppføring av storbylegevakt i området. 
Bydelsutvalget mener det i konsekvensutredningen også må belyses om 
trafikkøkningen til Storbylegevakten kan medføre behov for støyskjermende tiltak på 
annen bebyggelse i området. Bydelsutvalget mener det her også må ses på den 
samlede trafikkøkningen i området etter utbygging av både Storbylegevakten og 
Folkehelseinstituttet.  

 
8.   For å beskrive dagens trafikksituasjon foreslås at det gjennomføres en trafikktelling i 

krysset Ring 2/ Kierschows gate/ Geitmyrsveien. Bydelsutvalget mener det bør 
gjennomføres trafikktellinger over to dager, og i sommerhalvåret, for å få en enda 
bedre beskrivelse av dagens situasjon.  

 
9. Bydelsutvalget mener det må forutsettes at bebyggelse og uterom får universell 

utforming i henhold til Teknisk Forskrift. 
 

10. Bydelsutvalget mener tiltakets bidrag til redusert utslipp av klimagasser må 
redegjøres for i miljøoppfølgingsprogrammet. Planområdet ligger innenfor 
konsesjonsområde for fjernvarme og bygget må derfor tilknyttes fjernvarmeanlegget. 
Bydelsdirektøren mener det bør stilles krav om at bygningsmassen i hovedsak 
tilfredsstiller passivhus- eller plusshusnivå, har grønt tak og at bygningsmassen kan 
miljøsertifiseres ved ferdigstillelse.  

 
11. Bydelsutvalget støtter forslaget om å avholde et åpent informasjonsmøte i forbindelse 

med høring av planprogrammet eller ved offentlig ettersyn, og at bydelen sammen 
med Bymiljøetaten, Ruter og Byantikvaren involveres særskilt i det videre 
planarbeidet.  

 
12.  Bydelsutvalget ønsker å understreke at skole- og parsellhagen på Geitmyra ikke må få     

            redusert dagens areal som følge av nye trafikale løsninger.  
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Sak 82 /12  Klage på avslag på søknad om frivilligh etsmidler 2011 - 
resultat av behandling av saken i  Oslo kommunes 
klagenemd 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget opprettholder sitt opprinnelige vedtak om avslag på søknad fra Norsk 
Klimanettverk til tross for at de i følge retningslinjene kvalifiserer for støtte. Avslaget skyldes 
manglende økonomiske midler til å kunne innvilge alle søknader. 
Bydelsutvalgets vurdering: 
Med bydelens begrensede midler til fordeling av frivillighetsmidler foretok bydelsutvalget en 
prioritering av innkomne søknader i 2011 både enkeltvis og samlet. Dette ble gjort ut fra en 
skjønnsmessig, helhetlig vurdering av hva som tjente bydelens befolkning best i denne 
søknadsperioden. Bydelsutvalget prioriterte i 2011 søknader som gir aktivitet til barn og unge 
gjennom hele året, slik som korps, skoleorkester, kor, idrett, filmprosjekt. Det ble også 
prioritert å gi støtte til frivillighetsarbeid som ivaretar helse og møteplasser gjennom året, slik 
som frivilligsentral, eldresenter, menighet, interesse-/helseorganisasjoner, velforening. 
Bydelen har valgt å prioritere ett fellesarrangement i 2011, utekino på St. Hanshaugen, et årlig 
arrangement som kan gjennomføres for et forholdsvis lavt budsjett. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget opprettholder sitt opprinnelige vedtak om avslag på søknad fra Norsk 
Klimanettverk til tross for at de i følge retningslinjene kvalifiserer for støtte. Avslaget skyldes 
manglende økonomiske midler til å kunne innvilge alle søknader. 
Bydelsutvalgets vurdering: 
Med bydelens begrensede midler til fordeling av frivillighetsmidler foretok bydelsutvalget en 
prioritering av innkomne søknader i 2011 både enkeltvis og samlet. Dette ble gjort ut fra en 
skjønnsmessig, helhetlig vurdering av hva som tjente bydelens befolkning best i denne 
søknadsperioden. Bydelsutvalget prioriterte i 2011 søknader som gir aktivitet til barn og unge 
gjennom hele året, slik som korps, skoleorkester, kor, idrett, filmprosjekt. Det ble også 
prioritert å gi støtte til frivillighetsarbeid som ivaretar helse og møteplasser gjennom året, 
slik som frivilligsentral, eldresenter, menighet, interesse-/helseorganisasjoner, velforening. 
Bydelen har valgt å prioritere ett fellesarrangement i 2011, utekino på St. Hanshaugen, et 
årlig arrangement som kan gjennomføres for et forholdsvis lavt budsjett. 
 
 

Sak 83 /12  Bydel St. Hanshaugen Klima- og miljøhan dlingsplan 
2012-2015 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
1. Bydelsutvalget vedtar revidert Miljø- og klimahandlingsplan for bydelen 2012- 2015. 
 
Behandling: 
Endringsforslag fra Kim André Åsheim for MBK  
I planens visjon, siste setning, strykes: og revitalisering  
 
Bydelsutvalgets forslag til endring: 
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Bydelen skal være en FairTradebydel enst 
 
Bilparken – nåværende hybridbiler enst 
 
Endring: under 5.2 Endres til "bydelen samarbeider med relevante organisasjoner om å øke 
næringslivets og forbrukernes bevissthet om miljøeffektive innkjøp." enst 
 
Votering:  
Endringsforslaget fra MBK vedtatt mot 1 stemme (MDG). 
Endringsforslag fra bydelsutvalget enstemmig vedtatt. 
Bydelsdirektørens forslag med endringsforslaget enstemmig vedtatt 
 
 
Vedtak: 
1.    Bydelsutvalget vedtar at siste setning i planens visjon lyder:  

Bydelen skal tilrettelegge for økt dialog, deltagelse og medvirkning om lokale tiltak, 
prosjekt og beslutningsprosesser, for på denne måten å bidra til en utvikling av 
lokaldemokratiet. 

2. Bydelsutvalget vedtar for øvrig revidert Miljø- og klimahandlingsplan for bydelen 2012- 
2015. 

 
Endres i planen: 
Bydelen skal være en FairTradebydel  
Bilparken – nåværende hybridbiler  
Endring: under 5.2 Endres til "bydelen samarbeider med relevante organisasjoner om å øke 
næringslivets og forbrukernes bevissthet om miljøeffektive innkjøp” 
 

Sak 84 /12  Status miljøfyrtårnsertifisering i byde len 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om status for bydelens miljøfyrtårnsertifiseringsarbeid til orientering.  
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om status for bydelens miljøfyrtårnsertifiseringsarbeid til orientering.  
 

Sak 85 /12  Økonomisk status for juli 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Funksjonsområde 2B økes med kr. 40 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 

30/2012 
2. Funksjonsområde 2B økes med kr. 130 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 

4/2012 
3. Funksjonsområde 3 økes med kr. 152 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 

24/2012 
4. Funksjonsområde 3 økes med kr. 190 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 

25/2012 
5. Funksjonsområde 2B økes med kr. 235 000 som følge av Byrådens sak 12/2012 
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6. Funksjonsområde 1 økes med kr. 283 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 
22/2012 

7. Funksjonsområde 2A økes med kr. 571 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 
1/2012 

8. Funksjonsområde 2A økes med kr. 679 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 
3/2012 

9. Funksjonsområde 4 økes med kr. 735 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 
35/2012 

10. Funksjonsområde 2A økes med kr. 7 020 000 som følge av Byrådens sak 11/2012 
11. Bydelens budsjett økes med kr. 9 166 000 som følge av bystyrets sak 195/2012 
12. Økonomisk status for juli 2012 tas til orientering 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Funksjonsområde 2B økes med kr. 40 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 30/2012 
2. Funksjonsområde 2B økes med kr. 130 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 4/2012 
3. Funksjonsområde 3 økes med kr. 152 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 24/2012 
4. Funksjonsområde 3 økes med kr. 190 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 25/2012 
5. Funksjonsområde 2B økes med kr. 235 000 som følge av Byrådens sak 12/2012 
6. Funksjonsområde 1 økes med kr. 283 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 22/2012 
7. Funksjonsområde 2A økes med kr. 571 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 1/2012 
8. Funksjonsområde 2A økes med kr. 679 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 3/2012 
9. Funksjonsområde 4 økes med kr. 735 000 som følge av Kommunaldirektørens sak 35/2012 
10. Funksjonsområde 2A økes med kr. 7 020 000 som følge av Byrådens sak 11/2012 
11. Bydelens budsjett økes med kr. 9 166 000 som følge av bystyrets sak 195/2012 
12. Økonomisk status for juli 2012 tas til orientering 

 
 

Sak 86 /12  Status barnehageutbygging august 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
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Referatsaker 
 
Periode: 13. juni 2012 - 28. august 2012   
   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
116/12 201201106-2 Ruscello, Akersgata  47: Høringsuttalelse til ny søknad om 

bevilling med skjenketid inne og ute til kl 03.00 - 
   
117/12 201201103-2 Nam Kang Sushi, Torggata 24: Høringsuttalelse til søknad om 

bevilling ved eierskifte 
   
118/12 201201102-2 Aurora Cafe & Bar, Dalsbergstien 19: Behandling av søknad om 

skjenkebevilling ved eierskifte 
   
119/12 201201108-2 Crowbar & Bryggeri, Torggata 32: Høringsuttalelse til søknad om 

bevilling for skjenking inne og ute, samt tilvirking til egen 
virksomhet 

   
120/12 201201108-6 Crowbar & Bryggeri, Torggata 32: Høringsuttalelse til søknad om 

bevilling for skjenking ute i bakgård til kl 19:30 
   
121/12 201201111-2 Smalhans, Waldemar Thranesgt 10: Behandling av søknad om 

bevilling for skjenking inne og ute 
   
122/12 201201130-2 vM/Y Belle Royal, Operakaia Oslo havn: Høringsuttalelse til 

søknad om bevilling ved eierskifte 
   
123/12 201201145-2 Cafe Sjakk Matt, Haakon VII's gate 5: Høringsuttalelse til søknad 

om bevilling ved eierskifte 
   
124/12 201201151-2 Hilton, Stortingsgata  16: Hørinsuttalelse til søknad om bevilling 

ved eierskifte 
   
125/12 201001166-15 Vedtak i klagesak - klage - gnr/bnr 209/370 - Tordenskiolds gate 

3 - klage på pålegg, opphør av av bruk av bygning i strid med lov. 
Pålegg om tilbakeføring 

   
126/12 200900760-10 Vedtak i klage på avslag på søknad om dispensasjon fra 

reguleringsplan - klage ifølgetatt 
   
127/12 201201174-2 Nygård Steakhouse, Jernbanetorget 2: Høringsuttalelse til søknad 

om ny bevilling med skjenketid inne og ute til kl 03.00 
   
128/12 201201107-2 Tranen, Waldemar Thranes gate 70: Behandling av søknad om ny 

bevilling for servering og skjenking inne til kl 00.30 og ute til kl 
21.30 

   
129/12 201201112-2 Izakaya, St.Olavs gate 7: Behandling av søknad om bevilling for 

skjenking inne til kl 03.00 og ute til kl 21.30 
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130/12 201100984-7 Informasjonsbrev om arbeidet med Regional plan for areal og 
transport i Oslo og Akershus 

   
131/12 201201240-3 TGI Friday's City, Biskop Gunnerus gate 3: Høringsuttalelse til 

søknad om skjenkebevilling ved utvidelse av areal ute 
   
132/12 201201243-2 Dockside Uteservering & Bar, Rådhusbrygge 1: Høringsuttalelse 

til søknad om skjenkebevilling ved utvidelse av areal ute 
   
133/12 201201252-2 Den Gode Cafe, Fredensborgveien 13: Behandling av søknad om 

serverings- og skjenkebevilling ved eierskifte 
   
134/12 201201242-2 Regjeringskvartalet / Sentrum R5, Akersgata 59: Høringsuttalelse 

til søknad om bevilling for utvidet areal inne 
   
135/12 201201241-2 Akersberget, Maridalsveien 22: Behandling av søknad om 

bevilling for skjenking på nytt, utvidet areal ute 
   
136/12 201201258-2 Habibi-Ti, Storgata 26: Høringsuttalelse til søknad om ny 

bevilling med skjenketid inne til kl 03.00 
   
137/12 201201264-2 Champs Bar, Sonja Henies plass 2: Høringsuttalelse til søknad om 

bevilling for skjenking inne og ute til kl 03.00 - NY 
   
138/12 201201263-2 A Food Marked, Osterhaugs gate 8: Høringsuttalelse til søknad 

om bevilling for salg av alkoholholdig drikk med høyst 4,7 
volumprosent alkohol 

   
139/12 201101443-4 Underretning om fastsatt planprogram - Lovisenberggata 8 med 

flere 
   
140/12 201201297-2 Søknad fra KILDENS UTSPRING AS om Ballroom, Nedre 

Vollgate 11; Høringsuttalelse til søknad om serverings- og 
skjenkebevilling etter eierskifte 

   
141/12 200800196-13 Underretning om politisk vedtak - detaljplanlegging - 

Rådhusbrygge 4 
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Bydel St. Hanshaugen, 28.08.2012 
 
 
 
£ 


